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کم مصرف کن جایزه بگیر
گیلان_فرحی؛ به گزارش روابط عمومی برق منطقه ای گیلان، 
شــرکت توانیر اطلاعیه ای در خصوص پاداش مدیریت مصرف 
برق صادر کرد:به اطلاع می رساند به منظور ایجاد زمینه مشارکت 
مشــترکین صنعت برق در مدیریت مصــرف و پرداخت بهای 
برق صرفه جویی شــده به ایشــان ،  مشــترکین بخش خانگی   
که الگوی مصرف را در ماه های گرم ســال )خرداد تا شــهریور( 
رعایت نموده و نســبت به ســال قبل کاهش مصرف برق داشته 
باشــند ، به ازای هر کیلووات ســاعت کاهش تا مبلغ 500 تومان 
پــاداش همــکاری مدیریت مصرف دریافت خواهند کرد .  مبلغ 
پاداش در هر صورت حســاب برق درج و از بهای برق مصرفی  
کم می گردد. جهت کســب اطلاعات بیشتر می توانید به تارنمای 
شرکت توانیر به آدرس www.Tavanir.Org.ir   و اپلیکیشن 

برق_من مراجعه فرمائید.

پخش و توزیع ۲۱۲ تن آسفالت 
در خیابان شهید رحمتی کرهرود

به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اراک، محمد 
رضایی اظهار داشت: در ادامه اجرای پروژه نهضت آسفالت سال 
۱۴0۱، عملیات روکش آسفالت خیابان شهید رحمتی کرهرود در 
راستای بهبود وضعیت عبور و مرور وسایل نقلیه، در حال انجام 
می باشــد و تاکنون ۲۱۲ تن آســفالت در این معبر پخش شــده 
است.سرپرست ســازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 
شهرداری اراک در ادامه اذعان داشت: با توجه به اینکه موضوع 
آسفالت خیابان ها و معابر شهر، یکی از مطالبات مهم شهروندان 
اســت، امســال با تاکید دکتر کریمی شهردار اراک، این مهم در 
برنامه های اولویت دار عمرانی شــهرداری قرار گرفته و انشاالله 
بنا داریم این مطالبه مهم همشهریان را به صورت تمام و کمال 
با تلاش و همت همکارانم در مجموعه شهرداری محقق نمائیم.

کنترل دقیق نقشه 
و پروانه ساختمانی درمحلات جنوبی

 شهردار بوشهر گفت :کنترل دقیق نقشه و پروانه ساختمانی، در 
محلات جنوبی شهر بوشهر توسط اداره کنترل و نظار شهرداری 
منطقه دو بطور مستمر به انجام می رسد.حسین حیدری افزود: 
متوقف نمودن فعالیت ساختمانی پلاک های درحال ساخت فاقد 
پروانه،خلاف اصول ایمنی،فنی و شهرسازی نیز در دستور کار این 
اداره قرار دارد.وی اظهار داشت : در راستای حفظ منافع عمومی و 
برخورد با سودجویان و متخلفان ، تخریب قطعه بندی و دیوارکشی 
های غیر مجازِ اجرا شــده در کاربری مغایر - )فضای ســبز(- در 
محلات تنگک دوم و تنگک سوم پس از طی فرآیند قانونی ، با 
حکم دادستان محترم بوشهر و در حضور مامورین انتظامی توسط 
اداره کنترل و نظارت شهرداری منطقه دو به انجام رسید.شهردار 
بوشهر اضافه کرد: حسب تبصره 5 ماده ۱0۱ قانون شهرداریها، 
هرگونــه تخلــف از موضوع این قانون در تفکیک یا افراز اراضی 
، جرم تلقی شــده و متخلفین ، طبق قانون مجازات اســلامی و 

قانون تخلفات اداری تحت پیگرد قانونی قرار خواهند گرفت .

قطع برق در غرب گرگان 
به علت حوادث و نواقص است

نیلوفراحمدی: مدیر توزیع نیروی برق غرب شهرســتان گرگان 
گفت:به هیچ عنوان در سطح شهر گرگان قطعی برق خودخواسته 
نداشته و قطعی ها تنها در اثر نواقص و حوادث موجود رخ خواهد 
داد.یوسف شاطری اظهار کرد:جابجایی تیرهای چراغ برق سطح 
شهر گرگان که موجب ایجاد معضلاتی در سطح شهر شده نیازمند 
همکاری و مشارکت دستگاه های بین شهری همانند شهرداری و 
شورای اسلامی شهر گرگان با شرکت توزیع نیروی برق گرگان 
است.وی از عدم قطعی برق خودخواسته در مناطق غرب گرگان 
خبر  داد و افزود:به هیچ عنوان در ســطح شــهر گرگان قطعی 
برق خودخواسته نداشته و قطعی ها تنها در اثر نواقص و حوادث 
موجود رخ خواهد داد.مدیر توزیع نیروی برق غرب شهرســتان 
گرگان ادامه داد:اولویت ما در این ایام برق رسانی به بیمارستان ها 
و دســتگاه های خدمات رســان بوده و کمبود این انرژی تنها از 

طریق صنایع جبران خواهد شد.

مراودات مرزبانی ایران و عراق 
در عالی ترین سطح است

ایلام- سید محمد روبندی  - فرمانده مرزبانی جمهوری اسلامی 
ایران گفت: مراودات مرزبانی بین جمهوری اســلامی ایران و 
جمهوری عراق در عالی ترین سطح ممکن در سال های اخیر قرار 
داشته است. سردار احمدعلی گودرزی روز سه شنبه در هشتمین 
نشســت مرزی فرماندهان مرزبانی ایران و عراق اظهار داشت: 
ارتباط مرزبانی ۲ کشــور در شــرایط فعلی که تهدید و چالش در 
همه  مرزهای دنیا وجود دارد، بســیار بی نظیر اســت.وی افزود: 
ارتباط بین  کلانتران مرزی ۲ کشــور طی ســال گذشته تاکنون 
از لحــاظ کمیــت و کیفیت افزایش قابل ملاحظه ای یافته و در 
مرزهــای طولانــی بین ایران و عراق هماهنگی خوب و ارتباط 
تنگاتنگی وجود دارد و پیشــنهاد می کنیم با همتای عراقی در 
مردادماه ۴0 روز مانده به اربعین نشســت دیگری برای تسهیل 
در تردد زائران برگزار شــود.فرماندار مرزبانی نیروی انتظامی با 
اشــاره به عقبه فرهنگی ۲ کشــور بویژه از نظر تعلقات به ائمه  
معصومین )ع( یادآور شــد: اربعین امام حســین )ع( یک انقلاب 
مردمی برای تحقق عدالت بود که در دنیا مانندی ندارد و در این  
نشست به لحاظ حساسیت موضوع معاونان مرزبانی جمهوری 
اســلامی و فرماندهان مرزبانی ایلام، کرمانشــاه، خوزستان به 
همراه کلانتران مرزهای شلمچه، چزابه، مهران، سومار، خسروی 

و قصرشیرین حضور دارند.

اخبار کوتاه

شهرستان ها

استقبال مردم اردبیل از تزریق دز سوم واکسن کرونانجات دو صیاد در آبهای دریای عمان
معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان از نجات دو صیاد ایرانی 
با هماهنگی مرکز جستجو و نجات دریایی بندر چابهار و همکاری شناور باری در آبهای 
دریای عمان خبر داد.شهره حقی - تجارت؛ به گزارش  روزنامه تجارت به نقل از پایگاه 
اطلاع رسانی اداره کل بنادر و دریانوردی استان سیستان و بلوچستان، سید احمد هاشمی 
معاون دریایی بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان اظهار داشت: دو سرنشین یک 
قایق صیادی که از پنج روز پیش در فاصله 85 مایلی بندر چابهار در حال صیادی بوده 
و به دلیل عدم مسیریابی صحیح و آب و هوای نامساعد در دریا سرگردان شده بودند، 

با هماهنگی مرکز جستجو و نجات دریایی )MRCC( چابهار و اعزام شناورهای ناجی 5 و هادی و همکاری شناورهای 
تجاری حاضر در منطقه، بعد از ۲5 ساعت عملیات موفق جستجو دریایی، نجات یافته و در سلامت کامل به آغوش خانواده 
هایشان بازگشتند.معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان به فرماندهان و خدمه قایق ها و شناورهای 
سنتی توصیه کرد:صیادان قبل از عزیمت به دریا، اطلاعات هواشناسی دریایی را از طریق تماس با  05۴353۲۱۴۱5 »مرکز 
هماهنگی جستجو و نجات دریایی« اطلاع حاصل نمایند و به صیدگاه های مشخص و ایمن اعزام گردند و اطلاعات منطقه 
صید را در اختیار مالک شناور قرار دهند. معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان همچنین تأکید کرد: 

به همراه داشتن تجهیزات ایمنی از قبیل؛ حلقه و جلیقه نجات )به تعداد پرسنل( الزامی می باشد.

 رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی و خدمات بهداشــتی و درمانی استان اردبیل در 
نشســت با مدیران دانشــکده های علوم پزشکی اردبیل، میزان تزریق نوبت سوم 
واکسن کرونا در استان اردبیل را سه درصد بیشتر از میانگین کشوری دانست و 
اظهار کرد: استان اردبیل در رتبه ششم کشوری تزریق دز سوم واکسن کرونا قرار 
دارد.وی اســتقبال مردم از تزریق نوبت ســوم واکســن کرونا را کمتر از حد انتظار 
عنوان کرد و افزود: تزریق دز سوم واکسن کرونا در پیشگیری از ابتلاء و کاهش 
شــدت بیماری بســیار مهم اســت و همه مردم باید این دز را تزریق کنند تا هم 

خود این افراد به ویروس کرونا مبتلا نشــوند و هم ســبب آلوده شــدن دیگران نشوند. دکتر علی محمدیان اردی ، 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی استان اردبیل از تزریق ۲ میلیون و ۲۲۴ هزار و ۴۷5 دز 
واکسن نوبت اول، دوم و سوم در این استان اردبیل خبر داد و تصریح کرد: نرخ تزریق نوبت اول واکسن کرونا در 
استان اردبیل صد درصد جمعیت هدف معادل ۹۶8 هزار و ۷8 دز است.وی با تاکید بر لزوم رعایت پروتکل های 
بهداشتی توسط همه مردم و پرهیز از عادی انگاری درباره کرونا خاطرنشان کرد: حتی افرادی که سه دز واکسن 
کرونا زده اند و ۲ هفته از زمان واکسیناسیون آنها گذشته باید ماسک زده و دستورالعمل های بهداشتی را رعایت 

کنند چون واکسیناسیون سبب پیشگیری از ابتلاء نمی شود و تنها در پیشگیری از مرگ و میر مؤثر است.

صنعت ساختمان زیر ذره بین استاندارد
مدیر کل اســتاندارد اســتان البرز از تشدید نظارت بر تولیدکنندگان مصالح ساختمانی 
خبر داد و گفت: : با توجه به سیر تحولی ایجاد شده در سازمان ملی استاندارد، صنعت 
ساختمان بیش ازپیش زیر ذره بین استاندارد قرار دارد و تمامی واحد های تولید کننده 
مصالح ساختمانی استان که مشمول استانداردهای اجباری می باشند تحت بازرسی و 
نمونه برداری های ادواری قرار گرفته اند.به گزارش روابط عمومی اداره کل استاندارد 
استان البرز، محمدحسین طاهری تضمین کیفیت ساختمان ها را تنها با نظارت اداره 
کل استاندارد کافی ندانست و افزود: مطابق قانون، تمامی اشخاص حقوقی و حقیقی 
دســت اندر کار امر ســاخت و ســاز می بایست با رعایت ضوابط قانونی و اصول علمی و 

فنی لازم برای برقراری کیفیت و ایمنی ســاختمان ها تلاش نمایند و مســئولیت این 
امر بر عهده تمام ارگان های اجرائی و نظارتی مرتبط می باشد. 

وی با اشــاره به بررســی راهکارهای مشترک بر پایه تفاهم نامه فی مابین، به موضوع 
استاندارد سازی مصالح ساختمانی و استفاده از ظرفیت تفاهم نامه جدید در قالب گشت 
های مشترک و نظارت مستمر مهندسین ناظر بر مصالح ساختمانی اشاره و تاکید کرد 
: اینگونه نظارت ها و گشــت های مشــترک در خصوص شناسایی واحد های تولیدی 
متخلف در صنعت ســاختمان در جهت اطمینان بخشــی به مردم می باشــد و کنترل 
های صورت گرفته می بایســت به اطلاع مردم برســد. مدیر کل استاندارد استان البرز 

خاطرنشــان کرد: در سال گذشــته ۲۹پروانه کاربرد علامت استاندارد اجباری مصالح 
ســاختمانی ابطال شــد و در ادامه نیز از ابتدای ســال جاری تاکنون 3 پروانه استاندارد 
ابطال شده است. رئیس سازمان نظام مهندسی البرز نیز با اشاره به اینکه مامن اصلی 
انسان ها ساختمان ها می باشند به مسئولیت خطیر و ارزشمند دستگاه های اجرایی و 
کنترل هر چه بیشــتر بر کیفیت مصالح ســاختمانی مورد استفاده در ساختمان ها اشاره 
کرد و خواســتار هماهنگی و تعامل بیشــتر در جهت حفظ آرامش مردم و ســطح رفاه 
آنها شد. خیری در این جلسه آمادگی سازمان نظام مهندسی را جهت همراهی با اداره 

کل استاندارد اعلام نمود .

ایلام -معاون انرژی پدافند غیرعامل کشــور گفت: در 
پالایشــگاه گاز ایلام در حوزه پدافند غیرعامل اقدامات 
قابل توجهی صورت گرفته است و نیاز به ارائه این اقدامات 
و تجــارب در حــوزه های نرم افزاری و ســخت افزاری 
در ســطح شــرکت ملی گاز و سایر شرکت های صنعتی 

می باشد.
عبدالرحمن کشــوری در بازدید از پالایشــگاه گاز ایلام 
از اقدامات انجام شــده این واحد صنعتی در حوزه پدافند 
غیرعامل قدردانی کرد و اظهار داشت: در شرایط کنونی، 
بحث انرژی پاشنه آشیل جهان شده و در کنار آن دشمنان 
جمهوری اسلامی ایران بویژه تهدیدات روزانه آمریکا و 
رژیم صهیونســتی، می بایست هر روز هوشیارتر از قبل 
باشیم و تمام راه هایی که برای ضربه زدن به زیرساخت 
ها وجود دارد را شناسایی و برای آن برنامه داشته باشیم.

وی با بیان اینکه باید از طرح های سنتی به سمت طرح 

های دانش محور عبور کنیم، افزود: می بایست طرح ها 
به گونه ای انجام شود که به صورت جامع، تمام عوامل 
پدافند عامل و غیرعامل در آن دیده شود و در این خصوص 
طرح مبنا در دست تهیه و ابلاغ است که دارای لایه های 

ایمنی، امنیتی و دفاعی است.
معاون انرژی پدافند غیرعامل کشور از رشد محصولات 
تولیدی در چند ســال گذشــته و طی دو ماه قبل خبر داد 
و گفت: طی دو ماه گذشته تولید گاز اتان ۱50 درصد و 
گاز مایع خام نسبت به مدت مشابه سال قبل 83 درصد 
رشد داشته که این مهم در راستای تحقق نامگذاری چند 
سال اخیر مقام معظم رهبری در راستای تولید بوده است.
مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام از رشد محصولات 
تولیدی در چند ســال گذشــته و طی دو ماه قبل خبر داد 
و گفت: طی دو ماه گذشته تولید گاز اتان ۱50 درصد و 
گاز مایع خام نسبت به مدت مشابه سال قبل 83 درصد 
رشد داشته که این مهم در راستای تحقق نامگذاری چند 
سال اخیر مقام معظم رهبری در راستای تولید بوده است.
دکتر روح اله نوریان با بیان اینکه پالایشــگاه گاز ایلام 
تنها تامین کننده گاز در غرب کشور و خوراک پتروشیمی 
ایلام بوده و از اهمیت استراتژیک برخودار است، افزود: 
با وجود رشــد و پایداری تولید، بیش از 5 میلیون ســاعت 
کارکرد بدون حادثه داشــته ایم که این نشــان از رعایت 

قوانین و مقررات ایمنی و پدافند غیرعامل بوده است.

جلســه بررســی آخرین وضعیت ســاختمان عدالت ۲ 
منطقه 300 دســتگاه اهواز با حضور معاون هماهنگی 
امور عمرانی و معاون امنیتی و انتظامی استاندار، رئیس 
ســازمان نظام مهندســی خوزســتان، رئیس سازمان 
مدیریت بحران خوزســتان و برخی دیگر از مســئولین 
شــهری و استانی برگزار و درخصوص آخرین وضعیت 
این ساختمان گفت وگو و راهکارهای رفع مشکلات آن 
را مورد بررسی قرار دادند.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
اســتانداری خوزستان محمد خانچی امروز دوشنبه ۲3 
خردادماه در جلســه بررسی وضعیت ساختمان عدالت 
منطقه 300 دســتگاه اهواز، اظهار کرد: ساختمان مورد 
نظــر دارای ۲ طبقــه زیر زمین و 8 طبقه روی زمین و در 

مجموع ۱0 طبقه است.
وی افزود: این ساختمان از سال ۱38۷ پروانه گرفت و تا 
سال ۹۲ با بررسی های انجام شده اکثر قسمت های آن 
به اتمام رسید و بخش های دیگر آن شامل نازک کاری، 
جان پناه ها، حفاظ و نرده، ایمن سازی راه پله ها، انشعابات 
ایمن گاز و برق برای این ساختمان انجام نشده است و 
دارای تاییدیه از نظام مهندسی نیست و شهرداری برای آن 
پایان کار صادر نکرده است.معاون هماهنگی امور عمرانی 
استاندار خوزستان با بیان اینکه پایان کار ساختمان مجوز 
بهره برداری از یک بنای مسکونی است، عنوان کرد: به 
دلیل اینکه این ساختمان دارای پایان کار نیست شرایط 

لازم را برای بهره برداری نداشته و با بررسی های انجام 
شده شهرداری نیز هیچگاه مجوز بهره برداری ساختمان 

را در طول این سال ها صادر نکرده است.
وی تصریح کرد: در حال حاضر مشــکلات بهره برداری 
ســاختمان جدی اســت و نشت آب به زیر زمین آن باید 
متوقف شــود، همچنین چاله آسانسور و نورگیرها برای 
جلوگیری از ســقوط افراد ایمن ســازی و پس از آن باید 
توسط یک شرکت واجد صلاحیت امکان و نحوه مقاوم 

سازی آن بررسی و سپس برای آن برنامه ریزی شود.
خانچــی عنوان کرد: اقداماتی که تاکنون انجام شــده 
شــامل، تشکیل جلسه ستاد بحران در فرمانداری اهواز 
و اســتانداری خوزســتان و استعلام دستگاه قضا از راه و 
شهرسازی، شهرداری و نظام مهندسی در مورد وضعیت 
ســاختمان، بررسی های کارشناسی توسط کارشناسان 

این دستگاه و ارزیابی وضعیت ساختمان است.

بررسی آخرین وضعیت ساختمان عدالت ۲ استفاده از تجارب پالایشگاه گاز ایلام 

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری کرج در حاشیه 
بازدید خبرنگاران از مرکز دفن زباله حلقه دره با اشاره به آغاز اجرای 
طــرح جمــع آوری یک روز در میان زباله ها از درب منازل در این 
کلانشهر پس از چهار دهه انتظار، گفت : این اتفاق منشاء تحولات 
زیست محیطی بسیار خوبی خواهد بود.غلامرضا رضوانی با بیان 
اینکــه ایــن طرح بعد از حدود چهار دهه و برای اولین بار در کرج 
اجرایی می شود و بدون شک این اتفاق آثار مثبتی به همراه خواهد 
داشت، افزود: این طرح از چند سال گذشته در برخی از کلانشهرها 

مثل اصفهان اجرایی و با استقبال زیادی مواجه شده است.
وی با اشاره به اینکه روزانه حدود ۷00 تن زباله در کرج تولید می شود 
و اگر این حجم از زباله را بر تعداد مخازن موجود تقسیم کنیم، متوجه 
میشــویم حتی اگر تمام زباله های تولیدی شهروندان در مخازن 
جای داده شــود، تعدادی مخزن خالی باقی می ماند،ادامه داد: در 
حال حاضربیش از دو هزار و 500 مخزن زباله در کرج وجود دارد 
ولی به هر محله که مراجعه می کنیم ساکنین و اهالی درخواست 
نصب مخازن جدید دارند.رضوانی با اشاره به اینکه طرح جمع آوری 
یک روز در میان زباله در گام اول در محله چهارصد دستگاه اجرایی 
شده، توضیح داد: در حال حاضر  زباله های ساکنین این محل در 
روزهای زوج جمع آوری می شود و برای موفقیت بیشتر این طرح 
روزها جمعه هم به این روزها اضافه شــده اســت.معاون خدمات 
شــهری شــهرداری کرج با بیان اینکه  بدون شک هیچ طرحی از 
ابتدا بازخورد و اثر بخشــی لازم را ندارد و در خصوص طرح جمع 
آوری یک روز درمیان زباله هم مردم باید صبور بوده و همکاری 
لازم را با مدیریت شهری داشته باشند،خاطرنشان کرد: با اجرای 
این طرح به سمتی پیش می رویم که کم کم مخارن زباله از سطح 
شــهر جمع آوری شــوند چون تا زمانیکه این مخازن وجود دارند، 

شهروندان فکر می کنند در هر ساعت از شبانه روز که بخواهند 
می توانند زباله های خود را از منزل خارج کنند.

وی با اشاره به اجرای پاکداشت جاده حلقه دره )شهرک ابریشم( 
که توســط 500 نفر از پاکبانان شــهرداری، گروه های جهادی و 
دوستداران طبیعت برگزار شد، گفت: بنا شده هر ماه یک محدوده 
از مسیر منتهی به حلقه دره پاکسازی شود.رئیس سازمان مدیریت 
پســماند شــهرداری کرج گفت: باوجوداینکه در حال حاضر دو 

مرکز نگهداری سگ های ولگرد در کرج فعال است باز هم تعداد 
ســگ های ولگرد در سطح شهر رو به افزایش است.محمدرضا 
خسروی افزود: این روزها افزایش جمعیت سگ های بلاصاحب 
و آســیب هایی که به شــهروندان به ویژه کودکان وارد می شود، 
به یک معضل اجتماعی تبدیل شــده که در این راستا شهرداری 
کرج اقدام به راه اندازی دو مرکز جمع آوری، زنده گیری و کمپ 
نگهداری از ســگ های بلاصاحب کرده است.وی بابیان اینکه 

این مراکز در حلقه دره و باغســتان قرار دارند، افزود: این مراکز 
جمعا بیش از یک هزار ســگ ولگرد را پذیرش و بعد از اقدامات 
انگل زدایی و پلاک کوبی رها سازی می کنند.ضمن اینکه روزانه 
50 الی ۶0 قلاده سگ بلا صاحب از سطح مناطق دهگانه شهر 
جمع آوری و در کلینیک این سازمان واکسیناسیون و عقیم سازی 
می شــوند.رئیس سازمان مدریت پسماند شهرداری کرج بابیان 
اینکه ســگ های جمع آوری شــده بعد از مراحل عقیم سازی و 
واکسیناسیون به پناهگاه واقع در مرکز دفن حلقه دره و باغستان 
منتقل می شــوند، خاطرنشــان کرد: این سگ ها به صورت زنده 
گیری و بدون هیچ آســیبی به این مراکز منتقل و بعد از مراحل 

ذکرشده رهاسازی می شوند.
وی با اشــاره به برگزاری جلســات راه اندازی نیروگاه زباله سوز با 
مشارکتِ 3 هزار میلیارد تومانی بخش خصوصی، گفت: چنانچه 
خروجی این جلسات به انعقاد قرارداد منجر شود، در افقِ چند ساله 
زباله ها به جای دفن به صورت سنتی، طی فرایندی به جریان برق 
و بخار آب تبدیل می شوند و بسیاری از مشکلاتِ زیست محیطی 
موجود نیز مرتفع می شود.خسروی با بیان اینکه طی سالیانِ اخیر 
همواره میزان تولید و انباشــت شــیرابه زباله ها در حلقه دره رو به 
افزایش بوده است، ادامه داد: برای نخستین بار و استفاده از شیوه 
های علمی و نوین، میزان شیرابه ها در حال کاهش می باشد و 
ظرفیت برخی از آنها خالی شــده اســت.وی با بیان اینکه کارخانه 
کمپوست شهرداری کرج به دلایلی با تمام ظرفیت فعالیت نمی 
کند و پیمانکار توفیق چندانی در عمل به تعهدات خود نداشــته 
اســت، خاطرنشــان کرد: پیگیر راه اندازی خطوط جدید و فعالیتِ 
کارخانه با تمام ظرفیت هســتیم و اقدامات و پیگیری های لازم 

در دست اقدام می باشد.

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری کرج خبر داد:

اجرای موفقیت آمیز طرح جمع آوری یک روز در میان زباله ها 

شوری آب شهر با كاهش مصرف كم می شود 
فرماندار قم به همراه مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب و جمعی از 
مدیران استان از بخش هایی از پروژه عظیم انتقال آب به قم بازدید 
و با توجه به کاهش منابع آب، بر لزوم صرفه جویی و مدیرت مصرف 
تأکید کردند. به گزارش روابط عمومی شــرکت آب و فاضلاب 
اســتان قم، دکتر عباس ذاکریان فرماندار قم، محســن اروجی 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری، سیدرضا موسوی مشکینی 
مدیرکل حفاظت محیط زیست و برخی دیگر از مدیران استان از 
پروژه انتقال آب به قم، سد کوچری و تصفیه خانه آب قم بازدید 
کردند و از نزدیک در جریان نحوه تأمین آب استان قرار گرفتند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم در حاشیه این بازدید با 
بیان اینکه کاهش بارندگی ها، استان را در وضعیت تنش آبی قرار 
داده است، گفت: بر همین اساس ورودی سدکوچری 50 درصدی 

کاهش داشته و ما را  با محدودیت آبی مواجه 
کرده است.وی با بیان اینکه کاهش سهم قم 
از سدکوچری و رشد مصرف به دلیل افزایش 
دمای هوا، ســبب تأمین بخشی از آب شهر 
از منابع زیرزمینی شده است، اظهار داشت: 
همین امر باعث افزایش شوری آب در شهر 
شده اســت.مهندس بختیاری درعین حال 

تصریح کرد: هر چه قدر صرفه جویی در مصرف آب بیشتر شود 
به همان میزان برداشت از چاه ها کمتر می شود و به تبع آن شوری 

آب نیز کاهش خواهد یافت.
فرماندار قم نیز در حاشیه این بازدید در سخنانی گفت: در طول 
سالیان گذشته زحمات بسیار زیادی کشیده شده تا آب از فاصله 

بیش از 300 کیلومتر به شهر قم برسد.وی 
با اشاره به فرایند پیچیده تصفیه آب و مراحل 
مختلفی که آب در تصفیه خانه طی می کند، 
اظهار داشت: مردم عزیز این اطمینان خاطر 
را داشته باشند آبی که به شهر منتقل می شود 
و به دســت آن ها می رســد از نظر سلامتی 
و بهداشــت از اســتانداردهای بسیار خوبی 
برخوردار است.دکتر عباس ذاکریان کاهش بارندگی ها در دوره 
آبی گذشــته را مورد تأکید قرار داد و گفت: بر همین اســاس آب 
انتقالی از سد کوچری کفاف نیاز آبی قم را نمی دهد بنابراین مابقی 
آب مورد نیاز شهر از سد ۱5 خرداد و چاه های داخل شهر تأمین 

می شود که از نظر طعم از کیفیت پایین تری برخوردار است.

وی درعین حال تأکید کرد: با وجود کاهش کیفیت از نظر طعم، 
آبی که در شبکه آبرسانی شهر وجود دارد از لحاظ مباحث بهداشتی 
و ســلامتی در حد بســیار قابلی قبولی قرار دارد.فرماندار قم در 
ادامه خواستار تولید مستندی از فرایند تولید، تصفیه و انتقال آب 
به قم شــد و گفت: اگر مردم در جریان مرارت ها و ســختی های 
تأمین آبی که از صدها کیلومتر دورتر به دستشان می رسد بشوند 
قطعاً در اســتفاده از آن دقت لازم را خواهند داشــت.وی با اشاره 
به فاصله طولانی انتقال آب به قم، گفت: بر همین اساس تأمین 
آب برای اســتان قم بسیار گران تمام می شود.سیدرضا موسوی 
مشــکینی خاطرنشــان کرد: امیدواریم با همکاری همه مردم و 
صرفه جویی های لازم، بتوانیم فصل گرم سال را بدون مشکلی 

در زمینه تأمین آب سپری کنیم.


